

Styrelsemöte för Norra Norrlands Skidskytteförbund 2022-??  
via teams.

**Närvarande:** Moa Martinsson, NNSSF; AnnaClara Fors, NNSSF; Marika Lindberg, Piteå; Magnus Berglund, I19; Ursula Neussel, Vilhelmina; Peter Eden, Röbbäck; Johan Larsson, Arjeplog; Johan Brömster, Robertsfors; K-E Lindbäck, Älvsbyn; Karolina Sundqvist, Vilhelmina; Pernilla Sirviö, Gränsen; Jan Häggroth, Luleå Gjutaren; Thomas Utterström, Luleå Gjutaren

- § 1        **Mötets öppnande.**  
Moa Martinsson förklarade mötet för öppnat.
- § 2        **Val av mötes sekreterare.**  
**Beslöts:** Thomas Utterström
- § 3        **Hemsida**  
Moa visade en draft på den nya hemsidan för NNSSF
- § 4        **Dopingärenden**  
Klubbarna måste "vaccinera" sig.  
Personlig del för ledare och aktiva "Ren vinnare".  
Interaktivkurs som måste utföras innan tävlingssäsong.  
K-E mailar ut info.
- § 5        **Regionbidrag**  
Moa nämnde möjligheten att söka bidrag för en s.k. regiontränare.
- § 6        **Luftgevär**  
Pågår förhandlingar om leasingavtal på luftgevär. AnnaClara driver frågan
- § 7        **Föreningsvapen**  
Enligt förbundet är det inte tillåtet att föra föreningsvapen över gränsen till ett annat land. Blir begränsningar för deltagande på Barents Games i Norge 2023.  
Istället för Barents önskas förslag på annan aktivitet att genomföra.

- § 8        **Elpriser**  
Inga större problem vid snötillverkning i elprisområde 1
- § 9        **Anläggningar**  
Pågår utredning gällande blyets påverkan på anläggningarna.  
Kan komma att kräva omfattande och kostsamma ombyggnationer.
- § 10       **SDF konferenser**  
Diskussionspunkter på mötena:  
Västerbotten  
    1. Kommunikation  
    2. Konsulentfrågor  
    3. Politik och idrott  
    4. Skillnader Norr o Västerbotten  
Norrbotten  
    1. K-E mailar info från mötet till samtliga
- § 11       **Utbildning**  
Arrangörsutbildning söndag 30/10 i Luleå  
Anmälan öppen, enligt mail från AnnaClara den 2/10.
- § 12       **Årshjulet**  
Moa presenterade punkter enligt en PP.
- § 13       **Motionslopp**  
Moa lyfte frågan om intresse att anordna ett motionslopp, likt Östersundsloppet. Frågan tas med till nästa styrelsemöte
- § 14       **Nästa möte.**  
**Beslöts:** 20 november kl. 20.00 på teams

§ 15 **Mötets avslutande.**  
Moa förklarade mötet för avslutat.



Moa Martinsson  
Ordförande



Thomas Utterström  
Mötets sekreterare